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Извршни директор Рио Тинто Лтд Џејкоб Стаусхолм изјавио је да компанија није
одустала од литијумског пројекта Јадар у Србији.

  

  

Како преноси Ројтерс, Стаусхолм је на брифингу за инвеститоре у Сиднеју изјавио да то
представља „невероватну вредност“.

  

„То треба свету, потребно је Србији. Морамо да смислимо како да то урадимо. Једино
што бих данас рекао је да нисмо одустали“, рекао је он.

  

Ројтерс подсећа да је Рио Тинто у јулу саопштио да „истражује све опције“ у вези са
пројектом Јадар када је реч о забринутости локалне заједнице.
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Премијерка Србије Ана Брнабић изјавила је недавно да не види могућност да се пројекат
Јадар оживи, али да код ње и даље постоји жал, јер је то, према њеним речима, била
историјска шанса за развој Србије.

  

Председник Србије Александар Вучић рекао је синоћ на РТС да воли да прича о
литијуму, да је он страшно важан и да смо направили страшну грешку што смо стопирали
пројекат Јадар.
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